
 

 

 

 

Hovedbestyrelsesmøde Ans IF den 30. april 2020. 

 

Deltagere: Brian Ølgård Thomsen, Morten Bjelke, Peter Lindhard, Mette Bomholdt, 

Morten Overgaard. 

Afbud: Bente Riberholdt.  

REFERAT 

• Velkomst.  

Velkommen til Mette Bomholdt der blev valgt ind på seneste generalforsamling.  

 

• Fordeling af udvalg/opgaver. 

Brian: Søsport, MTB, vinterbadning, motion & fitness, badminton, esport. Tange Sø 

Festival. 

Peter: Svømning, håndbold, præmiewhist, tennis, fodbold. 

Mette: Gymnastik.  

Morten O: Dagidræt, Ans IF’s venner, rally, Pramdragerfesten. 

Skater er nedlagt som udvalg. 

 

• Kvartalsregnskab Q1 2020 + økonomi generelt. 

Brian gennemgik regnskaberne for Q1. Regnskaberne så som forventet fine ud. 

Brian gjorde opmærksom på, at Q1 bliver det sidste kvartalsregnskab som ikke 

bliver nævneværdigt påvirket af Covid19. Regnskaberne for Q2 bliver hårdt ramt af 

nedlukningen af Ans IF i forbindelse med Covid19. Der bliver søgt om 

kompensation fra DIF/DGI’s hjælpe-pulje i forbindelse med Covid19. Brian og 

Morten mødes den 12. maj.  

Ans IF har en sund økonomi, men vi bliver, som alle andre, hårdt ramt af den 

ekstraordinære situation med Covid19. 



 

 

 

 

 

• Nyt fra AIKC. 

AIKC er forsat lukket helt ned, som følge af Covid19. Medarbejderne er sendt hjem, 

og vi afventer udspil om genåbning af idrætsanlæg og haller fra regeringen. 

 

• Covid19 strategi. 

Bestyrelsen var enige om vi fortsat bakker 100 procent op om regeringens og 

sundhedsmyndighedernes opfordringer og retningslinjer. Det betyder, at store dele 

af Ans IF forsat er lukket ned. Vi følger anbefalingerne fra DGI, DIF og de øvrige 

idrætsforbund der er organiseret under DIF eller DGI.  

Når der bliver mulighed for at åbne er vi i Ans IF klar. Vi viser samfundssind, og 

kører efter strategien "better safe than sorry". 

Status som følger for vores udvalg: 

Tennis: Er åbnet op og fungerer stort set som normalt. Omklædningsrum kan ikke 

benyttes. Der spilles kun med eget udstyr. Hjælpemidler aftørres med sprit efter 

brug af banerne. 

Søsport: Er åbnet delvist. Man kan sejle enkeltvis. Der er ikke åbnet for børnehold 

og fællestræning. Omklædningsrum og søsportshuset kan ikke benyttes. Udstyr 

sprittes af efter brug. 

Gymnastik: Der er opstartet udendørs yogahold. Max 9 deltagere pr hold. Der 

benyttes kun eget udstyr. 

MTB: Er åbnet op, og fungere stort set som normalt. Der bruges kun eget udstyr, og 

der er ikke adgang til omklædningsrum. 

Vi håber på snarlig normalisering af foreningen. 

 

 

 

 



 

 

 

 

• Sponsorer. 

Sponsorudvalget forholder sig i ro. Ans IF's strategi er, at vi som udgangspunkt ikke 

kontakter hverken nuværende eller kommende sponsorer før Covid19 er overstået. 

Vi mangler forsat en hovedsponsor. Der kigges på muligheder, men vi afventer 

udviklingen med Covid19 før vi fortager os yderligere. 

 

• Events. 

Alle vores hovedevents (Rally, Pramdragerfest, og Tange Sø Festival) er aflyst eller 

udsat. Der arbejdes på en hensigtsmæssig opsætning for fremtiden mht. Tange Sø 

Festival. 

 

• Mødedatoer og arrangementer 2020 samt primo 2021. 

Bestyrelsesmøde 12/8 2020 kl. 19.00. 

Møde med udvalg 23/9 2020 kl. 19.00. 

Medhjælperfest 30/10 2020 kl. 17.30. 

Bestyrelsesmøde 25/11 2020 kl. 19.00. 

Bestyrelsesmøde 4/2 2021 kl. 19.00 

Generalforsamling 26/2 2021 kl. 17.30 

Alle møder afholdes i AIKC, medmindre andet oplyses.   

 

• Eventuelt. 

Kort drøftelse angående kontingentbetaling ifm. Covid-19. Vi finder en løsning i 

samarbejde med de enkelte udvalg, og afventer udviklingen af genåbningen. Der 

opfordres til at medlemmerne fortsat betaler kontingent.  

 

 

 



 

 

 

 

 


